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Dnr 11KS/0132 Kommunfullmäktige 2011-05-25  § 108 

 

Svar på interpellation om framtiden för ridverksamheten i 
Gustavsberg 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen är besvarad. 

Ärendebeskrivning 

Aurora Gullberg (S) har lämnat in en interpellation till kommunstyrelsens 

ordförande Lars-Erik Alversjö (M) i rubricerat ärende. 

 

Alversjö besvarar interpellationen. 

Handlingar i ärendet 

Interpellation, 2011-02-22 

Svar på interpellation 

Protokollsanteckningar och reservationer 

(S) lämnar följande protokollsanteckning: 

”Vi välkomnar kommunstyrelseordförandens besked att en lösning för att 

kunna bibehålla ridverksamheten i Gustavsberg är på väg och kommer att 

kunna behandlas på kommunstyrelsens sammanträde den 8 juni och därefter 

på kommunfullmäktiges sammanträde den 22 juni.” 

____________ 


